
országgyűlési képviselő
Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz:

„Mikortól várható a betegfogadási listák csökkenése? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem az „Alkalmas-e a hazai egészségügyi ellátórendszer egy népbetegsé g
kezelésére?” című írásbeli kérdésemre adott válaszát . Abban arról tájékoztat, hogy Dr. Matolcsy
György miniszter úr egyetértésével a költségvetés által biztosított keretek között a járóbeteg -
szakellátásra fordítható miniszteri tartalékkeret felosztásra került, így a betegfogadási listák
csökkenthetők.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Mikortól várható a betegfogadási listák csökkenése ?

Másrészről viszont meg kell jegyeznem, hogy az Ön kijelentésével, miszerint Magyarországon
megfelelő az allergológiai ellátás, habár kétségtelen, hogy ezt a színvonalat jelentősebben lehetne
emelni, csak a második részével tudok egyetérteni . Szakértők és betegek is egyaránt azt
nyilatkozzák, hogy a jelenlegi hazai egészségügyi ellátórendszer nem alkalmas egy népbetegség
kezelésére .

Ezért kérdezem Miniszter Urat :

Milyen további lépéseket kívánnak tenni, hogy az allergológiai ellátás színvonalá t
jelentősen növeljék?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . augusztus 25 .

U
Dr. Oláh Lajos
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